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Tid: Torsdagen den 29 augusti, 2019 kl. 18.00 

Plats: Fyren-Ekalmens Skola 

Närvarande: Lars-Inge Carlsson 

 Stefan Tidholm 

 Rolf Elsrud   

 Sofia Pettersson 

 Jan Hörman  

 Bo Grip 

 Emma Björklund Gustafsson 

 Erik Nordlund 

 Pontus Norlin 

 Lars Henriksson 

 Gunnar Gustafson 

 Claes Mårtensson 

 Dan Lidström 

 Thomas Olsson 

 

  

 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Lars-Inge Carlsson förklarade mötet öppnat och hälsade alla 
välkomna. 

 
§2 Årsmötets behöriga utlysande 
 Årsmötet förklarades behörigt utlyst. 
 
§3 Val av ordförande för årsmötet 
 Jan Hörman valdes till ordförande för mötet. 
  
§4 Val av sekreterare för årsmötet 
 Stefan Tidholm valdes till sekreterare för mötet. 
 
§5  Val av justeringsmän och rösträknare för årsmötet 

Lars Henriksson och Pontus Norlin valdes till justeringsmän och tilika 
rösträknare. 

 
§6  Godkännande av dagordningen  
 Dagordningen godkändes. 
 
§7  Styrelsens verksamhetsberättelse, inkl ekonomisk rapport 

Verksamhetsberättelsen presenterades och godkändes, se bilaga 1 
”Verksamhetsberättelse” 
Den ekonomiska rapporten presenterades och godkändes, se bilaga 2 
”Ekonomisk rapport” samt bilaga 3 ”Kassarapport”. 

 

§8 Revisorernas berättelse 
Rolf Elsrud presenterade ”Revisorernas rapport” (bilaga 4) och revisorerna 
rekommenderade mötet att ge styrelsen ansvarsfrihet. 

 
§9 Ansvarsfrihet för styrelsen 
 Årsmötet beviljade Styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
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§10 Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna 

a) Styrelsen föreslår en arbetsdag den 5 oktober med fokus på att röja sly 

längs cykelbanan och vid Kärret. Årsmötet bifaller dessa förslag. 

b) Styrelsen föreslår en ändring av stadgarna så att revisorer och 

revisorssuppleanter väljs på 2 år växelvis. Under årsmötet uppkom även 

förslaget att även valberedning väljs på 2 år växelvis. Årsmötet bifaller 

dessa förslag. 

 

§11 Ersättning till styrelsen och revisorerna 
Förslaget är oförändrad ersättning mot föregående år för Ordförande och 
Kassör samt arvodet för styrelsemedlemmars deltagande i styrelsemöten. 
Styrelsen presenterade ett förlag att Samfälligheten ersätter 
styrelsemedlemmar som utför arbete för samfälligheten utanför styrelsemötena 
med 100kr/timma vilket godkändes av mötet.  
Ett förslag kom upp under mötet att även Sekreteraren ska ersättas för 
arbetsinsatsen i likhet med Ordförande och Kassör. Årsmötet beslutade att 
Sekreteraren kan debitera utfört arbete mellan styrelse-möten mot samma 
ersättning som utgår för annat arbete för samfällighetens räkning, dvs med 
100kr/timma. 

  
§12 Styrelsens förslag till vägavgift, debiteringslängd och basavgift 

Styrelsen förslag om förändrad bas-avgift om 950 kronor fastställdes av mötet. 
Debiteringslängden presenterades med hos Lantmäteriet registrerade 
andelstal. Medlemmar kan ta del av debiteringslängden genom att kontakta 
Styrelsen. 

 
§13 Styrelsens förslag till budget 

Rolf Elsrud presenterade Styrelsens förslag till budget (se bilaga 5 ”Förslag till 
budget”) vilken fastställdes av mötet. 

 

§14 Val för verksamhetsåret 2019‐2020 

a) Stefan Tidholm och Gunnar Gustafsson omvaldes som ledamöter på 2 år. 

b) Pontus Norlin omvaldes som Suppleant på 2 år. 

c) Antti Stetsko och Bo Grip omvaldes som Revisorer på 1 år. 

d) Lennart Ekström och Thomas Olsson valdes som Revisorssuppleanter på 1 

år. 

e) Emma Björklund Gustafsson och Lars Henriksson valdes som ledamöter för 

Valberedningen på 1 år. 

 

Ett förslag uppkom under mötet att utöka styrelsen från som idag formulerat 

”två suppleanter” till att vara ”minst två suppleanter” som det står i 

stadgarna idag. Detta ger oss en möjlighet att föryngra styrelsen. Detta 

förslag bifalles av årsmötet. Till adjungerande suppleanter valdes Erik 

Nordlund och Dan Lidström.    

 

§15 Övriga frågor (enbart information, ej för beslut) 

• Ett förslag uppkom under mötet att dokumentera kontaktnät och arbetssätt, 

främst för Ordförande och Kassör för att säkerställa att samfälligheten inte 
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står och faller med enskilda individers engagemang. Styrelsen tar till sig 

detta förslag. Vi konstaterar även att en utökad styrelse med ytterligare 2st 

suppleanter ger en möjlighet för fler medlemmar att sätta sig in i styrelsens 

arbete och det säkerställer även att fler medlemmar har inblick i 

styrelsearbetet. 

• En fråga uppkom under mötet gällande hur man går till väga om man vill att 

samfälligheten tar ner träd på samfällighetens marks som upplevs störande. 

Styrelsen svarar att det går att ställa en direkt fråga till samfälligheten via 

ex. mail eller genom direktkontakt med någon av styrelsemedlemmarna. 

• Gällande expansionen i Annelund så uppger Lundbergs att planerna ligger 

kvar att först exploatera området kring Ekeby Gård innan turen kommer till 

Annelund. 

• Samfälligheten påminner om att det utöver vår hemsida www.heimdal-

skogsbacken.se finns en facebook-grupp för att ta del av senaste nytt  

§16 Plats där årsmötesprotokollet hålls tillgängligt 

 Årsmötesprotokollet publiseras på hemsidan. 

§17 Mötets avslutande 

Ordföranden förklarar mötet avslutat. 

 

Vid protokollet    

 

 

____________________ 
   

Stefan Tidholm 

 

Justeras 

 

____________________    ____________________ 

Lars Henriksson Pontus Norlin 

 

http://www.heimdal-skogsbacken.se/
http://www.heimdal-skogsbacken.se/

